



Email List Verification Affidavit

電子郵件名單驗證確認書

I attest to the all of the following regarding the specific email list(s) referenced below uploaded to my Benchmark Email account: 我證實下列有關上傳至我的Benchmark Email帳戶的電子郵件名單：

- I have not purchased this list 我並未購買這份名單
- I have not rented this list 我並未租用這份名單
- I have not email appended this list 我並未非法發送這份名單
- I have not harvested these email addresses from the web 我並未透過其他網站收集這些電子郵件

All criteria must be met to use your list with our service.

*以上四個選項請確認勾選，以確保您能通過驗證程序。

I have a relationship with the recipients of these email addresses and they have specifically requested and/or agreed to receive information from me.

我和這些收件者有著合作互動關係，而且他們有明確地要求，或同意接收來自我們的資訊。

I understand that by acknowledging these items above, I am confirming that my list is permission based, without exception. I further understand that violation of these requirements will result in the immediate termination of my account, without refund.

我了解並確認上述條款，證實我的名單是基於許可性的。並且了解到，若違反這些規定，我的帳戶將會馬上被終止，並且無法要求退費。

I attest the above as an authorized agent for my company or organization.

我以公司或組織授權代理人的身分證實上述為真。

Company Name 公司名稱：_____

Contact Name 聯絡人：_____

Benchmark Email Login 奔馳科技登入帳號：_____

Email List Name(s) 客戶名單名稱：_____

Authorized Agent's Printed Name 授權代理人姓名 (請以正楷填寫)：_____

Authorized Agent's Signature 授權代理人簽名：_____ Date日期：_____

Please return this completed form by fax to +886 2.2258.2881. Alternatively, you can scan and email to meilin@benchmarkemail.com 請將此份文件填寫完畢後，傳真至台灣+886 2.2258.2881。或者，您也可以將此份文件掃描後email至上述郵箱。

10621 Calle Lee, Building 141, Los Alamitos, CA 90720, USA Phone: +1 800.430.4095 Fax: +1 562.314.3065

22043 台灣新北市板橋市雙十路二段 50 號 6 樓 A 室

Phone: +886 2.2258.5981, +86 512.85557099#5981 Fax: +886 2.2258.2881 www.benchmarkemail.com/tw